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Protokolt fiirt vid Ilasa-Brugpryikp-us våuqersiirglqöte 1-0/5 J999

§1) Yal av mötesordforande
Till mötesordförande valdes Pontus Grate. Till protokollftirare utsågs Marianne Lundberg.

§2) Fråga om mötets behöriga sammankallande
Mötet befanns vara behörigen utlyst.

§3) Utseende avtvå justeringsmåa tillika rösträknare
Till justeringsmän, tillika rosträknare valdes Uwe Koch samt Richard Murray

§4) Behandline av verksamhetsberät$else
Ordfriranden redogiorde for det gångna årets verksamhet och därefter godkändes

verksamhetsberättelsen.

§5) Föredraening av rsvisionsbetättelse
Revisionsberättelsen ftiredrcgs.

§6) Fråga orn ansvarsfrihet fiir st*,'relsen

Styrelsen bevidades ansvarsfrihet.

§7) Val av ordfdrande. styrelsemedlemmar och suppleanter. revisorer och sqppleant samt
valberednins
Olof Joneborg redogjorde för valberedningens ftirslag. Till ordforande på ett år valdes Lars

§undström.
Till ledamöter på tvä är utsågs Michael Arthursson, Hugo Grimlund, Christian Laine,

Marianne Lundberg samt Peter §ehantz. Till suppleanter valdes Anneli Runefelt, Eva Lampel
samt Jan Seger.

Som revisorer valdes Ole Settergren samt Petra Urvegard. Till revisorssuppleant valdes Mats
Gullberg.

Uppdrcgs dårefter åt stlT elsen att under året lösa frägan om valberedningens
sammansättning.

§8) Faststiillande av årsavgift
Föreningens årsavgift beskits vara oft)rändrad.

§9) Behandling av stwelreqs &tslag samtjskqnlqa&§las frår medlemmar
Inga ftirslag fanns att behandla.

§10) Orniqa fråeor
Bengl von Martern begärde ordet och informerade om trafikproblemen vid Norrtulls
trafikplats. Ea skrir.'else till berörd stadsdelsnårnnd med fiirslag till gångbro liistes upp.

Sty'relsen tog emot förslaget ftir ssnare behandling i höst.
Henrik Slaldenström informerade om båtfurer på Edsviken i sommar.
Richard Murray berättade om en kommande ordftirandekonferq$ i Forbundet for

Ekoparkens regi 18/5 på Gustavsborg vid Brunnsviken. Syfut qs konferensen är att gä

igenom miljöbalken.
Ella Ostnim redogjorde för frireningens nästa programpunkl, besök på Drottninghalm2Tl5

Alla uppmanades diirefter att inkomma med önskemål om utflykter.
Informerades om Hagadagen 1316 i samarbetc mcd DN.
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Pontus Grate blev ar,tackad med en blomsterbukeu för sina år som foreningens uppskattade

ordfclrande.
Styrelseledamöterna Uwe Koch och Gunnel Ringmar blev också tackade med varsin

blomsterbukett fiir sina engagerade insatser i s§relsen under många år.

OIof Joneborg tackades f<ir sitt arbete med att finna nya ledam<iter till den nya styrelsen.

På ftirslag från Olof Joneborg adjungerades Uwe Koch cch Gunnel Ringmar till styrelsen på

livstid.

§11) Årsmotet avslutades. Därefter vidtog en uppskattad musikalisk underhållning av Jan

Lundberg och Torbjorn Ljunglöf. Efter framträdandet serverades en enkel men mycket god

ftirtäring i foajen.
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